



# Styrelseprotokoll

---

Hampetorp-Odensbackens IF  
2024-10-01, kl 19.00

Närvarande från styrelsen: Tony Olsson, Pernilla Tegin, Jenny Stannisson, Johan Stannisson, Martina Stannisson, Therese Tagebjer & Helena Hiltunen.

Närvarande från ungdomslagen: Sandra Karlsson, Oskar Jakobsson, Mikael Söderling, Viktor Nyström och Johan Pettersson.

## §1 Mötets öppnande

Tony hälsar alla välkomna till kvällens möte.

Representanter från de yngre lagen är med på mötet då styrelsen behöver få mer representation från alla lag, det underlättar arbetet. Vid kvällens möte är det ledare som har anslutit, men självklart är det möjligt med andra representanter, t ex föräldrar, från lagen. Vi informerar om vad vi gör och att vi inte har någon direkt strikt styrning vad lagen vill göra, men ibland behöver styrelsen vara med vid t ex samarbeten med andra lag, egna försäljningar i lagen med mera.

## §2 Dagordning och föregående protokoll

Dagordningen godkänns. Inget särskilt att tillägga/informera om från föregående protokoll.

## §3 Ekonomi

Försäljning potatis LEV:

Ett förslag är att sälja potatis till jul. Valfritt för lagen att ta upp beställningar. Väldigt bra förtjänst för laget då 50% av förtjänsten går till laget. Detta är helt sponsring till HOIF från LEV. Tony kommunicerar ut till lagen om detta och att det är en frivillig försäljning.

Nepab är intresserade av ett samarbete med sponsring. Vi ska boka in ett möte med dem.

## §4 Avslutningar

Avslutning lagen:

På lördag den 5 oktober har vi avslutningar för lagen, start vid 10.00. Ledarna samlas 09.30 och ställer i ordning. Agendan är föräldramatch och fika i det egna laget. Plaketterna har kommit och kommer att delas ut.

Avslutning ledare, alla ideella krafter med flera:

Vi bestämmer att vi är på Odenvallen lördag den 16/11 med start kl 18.00. Jenny kollar upp

foodtruck. Tony skickar ut ett mail med inbjudan till ledarna och de som hjälper till kring Odenvallen och fixar.

### **§5 Odencupen**

Hallen är bokad och hemsidan är uppdaterad. Det som behöver göras är att få cupen sanktionerad från förbundet, Tony skickar in det den här veckan.

### **§6 Övriga frågor**

Nycklar – vi går igenom vilka aktiva som ska ha fortsatt nyckel till Odenvallen. Helena kontaktar de personer som ska lämna in sin nyckel. En gång om år ska vi gå igenom nyckellistan.

Vi behöver en kassör framöver. Vi frågar våra representanter på mötet om de känner någon lämplig.

Städdag/"stänga ned-dag" bestäms till den 20/10 kl 10.00.

Vi pratar om en framtida hockeysarg på 20 x 30 meter, halva grusplan. Förhoppning finns om sponsring att få den asfalterad.

Representanterna från lagen ska meddela Tony om de kan tänka sig styrelsearbete framöver eller om de har någon annan i åtanke. Ett vanligt möte tar cirka 1½ timme 1 gång i månaden.

Avslutningsvis att tänka på: Språket – tänk på hur uttrycket kan vara på träningar, de yngre spelarna snappar snabbt upp hur de äldre spelarna låter när de tränar. Fula ord = 0.

### **§6 Nästa möte**

Den 5 november tillsammans med förbundet kl 18.00.

### **§7 Avslutning**

Tony tackar och avslutar kvällens möte.

### **Ordförande**

Tony Olsson

### **Sekreterare**

Helena Hiltunen